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Onderwerp 
 
Schriftelijke vragen van het raadslid Dijk inzake versterking van de Durgerdammerdijk 
 
Aan het college van burgemeester en wethouders  
 
De afgelopen dagen bereikten de VVD-fractie geluiden van verontruste bewoners in 
Durgerdam. De bewoners vinden dat zij onvoldoende zijn betrokken in de 
besluitvormingsprocedure rondom de versterking van de dijk bij Durgerdam.  
 
Onder de inwoners bestaat daarom het gevoel dat de uitvoerende organisatie van de 
dijkversterking, Alliantie Markermeerdijken, de wensen en zorgen van de bevolking 
niet genoeg in acht heeft genomen. 
 
De VVD vindt het van belang dat omwonenden en belanghebbenden actief worden 
betrokken bij de besluitvormingsprocedure rondom de dijkversterking in Durgerdam. 
 
Gezien het vorenstaande heeft ondergetekende de eer, namens de fractie van de 
VVD, op grond van artikel 45 van het Reglement van orde voor de raad van 
Amsterdam, de volgende schriftelijke vragen te stellen: 
 
 

1. Is het college op hoogte van de discussie rondom de dijkversterking in 
Durgerdam en de onvrede die hierover leeft bij de inwoners en omwonenden? 

2. Herkent het college de zorg van de bevolking dat zij onvoldoende zijn 
betrokken bij de besluitvorming rondom de versterking van de dijk? Zo nee, 
waarom niet? 

3. Is het college voornemens maatregelen te treffen die ervoor zorgen dat de 
inwoners van Durgerdam hun zorgen en wensen alsnog bespreekbaar 
kunnen maken bij de uitvoerende organisatie, de Alliantie Markermeerdijken? 
Zo ja, welke maatregelen zijn dit? 

 
Het lid van de gemeenteraad,  
 

T. W. Dijk 


